
Jonstrup 89 bestyrelsesmøde 21. januar 2025 

Deltagere: Bo, Peter S, Inge, Henrique, Peder V(ref.) 

Virtuel: Christine 

Afbud: Jens, Peter M, Pia 
 

1. Peter S blev valgt som dirigent og Peder V påtog sig at skrive referat. Referatet fra 
bestyrelsesmødet 18. november 2024 blev godkendt. 

2.  Christine deltog i mødet på web-link. Derfor blev det aftalt at starte mødet med status 
og aftaler for den ny hjemmeside, som i fremtiden skal nås via www.jonstrup.dk 

Opsætning af hjemmeside har CB lavet udkast til. Det blev aftalt at der nu skulle laves 
et ekstra check af booking system til leje af Jonstruphus. Samtidigt var det vigtigt at 
indarbejde budgetter til at holde liv i hjemmesiden, og sørge for uddannelse af 
bestyrelsesmedlemmer, så de kan lægge information ind på siden. 

3. Næste punkt på dagsordenen blev at diskutere den seneste revision af vedtægterne for 
J89 fra november 2024, hvor det der står med grønt, er gamle rettelser. Ideen er at 
kunne præsentere et endeligt revideret forslag frem til generalforsamlingen. Det blev 
vedtaget som et vigtigt punkt at bestyrelsen skal kunne nedsætte stående eller ad-hoc 
udvalg. Og at disse udvalg som minimum skal bestå af et medlem fra bestyrelsen der 
skal fungere som formand, og skal referere hertil. 

4. Generalforsamlingen blev fastsat til d. 3. april kl. 19.30 i Jonstruphus. Næste 
bestyrelsesmøde blev fastsat til d. 3. marts kl. 19. Og J89 middag på Jonstrup 
Købmandsgård blev aftalt til d. 28. februar. Det blev også aftalt at “Beretningen” fra 
vores formand, Bo Søgaard bliver det eneste indlæg på Generalforsamingen, samtidigt 
med at der var opbakning til at spørge Søren Gabriel fra Mageløse bebyggelsen om han 
vil være dirigent. Og Inge påtog sig at fremlægge regnskab til revisor. 

5. Udbygningen af Jonstrup skole blev også diskuteret. Her argumenterede Peter S igen 
for at det er meget vigtigt at fastholde princippet om at sikre adgang til skolen når den 
er lukket. Seneste udvikling er at Forstanderboligen som er på 396 m2 nu tænkes 
medtaget i skole udbygningen. Det blev her nævnt at da Billedkunst foreningen har 
depot problemer kunne en mulighed være at udnytte kælderrummet i 
Forstanderboligen. I øvrigt fortsætter J89 med at følge udviklingen. 

6. Angående Jonstrupvang bebyggelsen følger vi også udviklingen. Der har været et møde 
med Martin Nørtoft om hallen som mest vil være tilgængelig i aftentimerne, noget som 

http://www.jonstrup.dk/


er svært at udnytte for foreningslivet i Jonstrup. Dog har Furesø svømmeklub ønsket 
adgang også om aftenen. 

7. Bo har deltaget i møde med en række interessenter om Bygning 305, Pilothotellet i 
Sydlejren der er nabo både til Hangar 2 og Hangar 3, og hvor der er etableret offentligt 
toilet til Skatebanen med adgang udefra. Johnny der ejer både Hangar 1 og 2 er positiv 
overfor at købe Bygning 305, mens Flyveforeningen i Hangar 2 har planer om at bruge 
stedet til udstillingshus. 

8. Eventuelt. Under dette punkt ønskede Peder V at få diskuteret situationen med den nye 
situation i Sydlejren hvor der i fremtiden skal betales Ejendomsskatter også af 
fællesarealer der tidligere ikke er blevet beskattet, og hvor der ingen 
dispensationsmuligheder er. Dette kan få en betydelig effekt på ejendomsværdierne 
når de nye regler er fuldt indfaset om mange år. Da salg af grunde i Sydlejren i forvejen 
har pålagt beboerne betydelige udgifter til oprensning af forurening fra militæret 
argumenteres der for at denne ordning virker helt urimelig, også da fællesarealerne 
ikke kan bebygges eller udnyttes på anden vis.  Det er vedtaget at nedsætte et udvalg 
der vil søge at skabe offentlig debat om disse forhold så man kan påvirke sagen 
politisk. Materiale om sagen er fremsendt til bestyrelsen for J89. 

   


